

Ref: HO 1\3\2017\
Date: 4 /December/ 2017

الرقم: م 2432/2017/3/1
التاريخ: 4 ديسمبر 2017

Customs Notice No. (1) of 2017

إعلان جمركي رقم (1) لسنة 2017م

Subject: Registration for Value-added Tax (VAT)

الموضوع: التسجيل لضريبة القيمة المضافة

RAK Customs Department extends its sincere greetings and best wishes to you. Pursuant to the communication received from the Federal Customs Authority (FCA) and the Federal Decree-Law No. (8) of 2017 concerning the Value-added Tax (VAT), which will come into force as from 1st January 2018, all companies registered with RAK Customs Department are hereby kindly requested to register with the Federal Tax Authority (FTA) for the Value-added Tax (VAT) as per the notification attached hereto.

تهديكم دائرة جمارك رأس الخيمة خالص التحية، وبناءً على ما وردنا من الهيئة الاتحادية للجمارك وبالإشارة إلى المرسوم الخاص بالقانون الاتحادي رقم (8) لسنة 2017 بشأن الضريبة المضافة والذي سيبدأ العمل به ابتداءً من تاريخ 2018/1/1م، يرجى من جميع الشركات المسجلة لدى دائرة جمارك رأس الخيمة التسجيل لضريبة القيمة المضافة في الهيئة الاتحادية للضرائب حسب الإعلان المرفق، وفي حال وجود أي استفسارات عن آلية التسجيل في النظام الضريبي يرجى التواصل مع مركز اتصال الهيئة الاتحادية للضرائب على هاتف رقم: 600599994.

In case of any enquiries about the registration mechanism for the tax system, please contact the Call Centre of the Federal Tax Authority (FTA) at 600599994.

Dr. Mohammed Abdullah Al Mehrezi
Director General



د. محمد عبدالله المحرزي
المدير العام



التسجيل لضريبة القيمة المضافة مفتوح الآن أمام جميع الأعمال



عبر بوابة الخدمات الإلكترونية



خطوات سهلة



تسجيل مجاني

بعد انتهاء المرحلة الأولى من تسجيل الشركات ، يسر الهيئة الاتحادية للضرائب أن تدعو جميع الأعمال إلى المبادرة بالتسجيل الإلكتروني لضريبة القيمة المضافة قبل الأول من يناير ٢٠١٨

إن عملية التسجيل لضريبة القيمة المضافة مجانية ويتم إجراؤها بشكل كامل عبر بوابة الخدمات الإلكترونية الموجودة على موقع الهيئة الاتحادية للضرائب: eservices.tax.gov.ae وذلك عبر توفير البيانات الرئيسية التالية:

متطلبات التسجيل:

- بيانات مقدم الطلب (وتتضمن معلومات الرخصة التجارية ونشاطات الشركة ومدير الأعمال).
- بيانات الاتصال (وتتضمن عنوان الشركة وطرق الاتصال).
- بيانات المخول بالتوقيع (وتتضمن صورة عن هوية الإمارات وجواز السفر).

يجب على الأعمال التسجيل إذا:

- تجاوز إجمالي التوريدات الخاضعة للضريبة التي تقوم بها حد التسجيل الإلزامي أي (٣٧٥,٠٠٠) ألف درهم إماراتي خلال الإثني عشر شهراً الماضية.

ما هي التوريدات الخاضعة للضريبة:

- تتألف التوريدات الخاضعة للضريبة من:
 - جميع التوريدات التي تتم في الإمارات العربية المتحدة (سواء كانت تخضع لنسبة ٥% أو لنسبة الصفر وفقاً للمادة (٤٥) من المرسوم بقانون اتحادي رقم (٨) لسنة ٢٠١٧، باستثناء التوريدات المعفاة من الضريبة وفقاً للمادة (٤٦) من المرسوم بقانون اتحادي رقم (٨) لسنة ٢٠١٧.
 - جميع السلع والخدمات المستوردة من خارج الدولة.
- التوريد هو أي توريد لسلع أو خدمات في الإمارات العربية المتحدة بمقابل من قبل أي شخص ضمن سياق ممارسته الأعمال.

يرجى الإسراع في التسجيل قبل ١ يناير ٢٠١٨ لتجنب التعرض للغرامات التي ينص عليها قرار مجلس الوزراء رقم (٤٠) لسنة ٢٠١٧ بشأن الغرامات الإدارية التي تُفرض على مخالفة القوانين الضريبية في الدولة. وللحصول على المزيد من المعلومات يرجى مراجعة التشريعات والمعلومات على الموقع الإلكتروني.



VAT Registration Now Open for All Businesses



No registration fee



Simplified process



Online registration

After completing the first phase of registration, the Federal Tax Authority (FTA) invites all businesses to register for VAT before January 1st, 2018.

The simplified VAT registration procedure is **free of charge** and can be completed online via the e-Services portal on the FTA website: eservices.tax.gov.ae

Registration Requirements:

- Applicant details (Entity and Activity Details, Trade License(s) and Manager Details)
- Contact Information (company's address, contact details)
- Authorized Signatory documents (including scanned copies of his/her Emirates ID and Passport)

A business must register if:

- The total value of its taxable supplies made within the UAE exceeds the mandatory registration threshold of AED 375,000 over the previous 12-month period.

What are taxable supplies?

Taxable supplies include the following:

- All supplies that are made in the UAE (whether subject to 5% or zero-rated tax under Article (45) of the Federal Decree Law No (8) of 2017), excluding supplies exempted under Article (46) of the Federal Decree Law No (8) of 2017.
- All goods or services imported from abroad.

A "supply" is any supply of goods or services in the UAE for consideration by any person in the course of conducting business.

All businesses must submit an application for registration as soon as possible to avoid the risk of missing the January 1, 2018, deadline, which would entail the Administrative Penalties stipulated in Cabinet Decision No. (40) of 2017 on Administrative Penalties for Violations of Tax Laws in the UAE. For more information, please consult the FTA's official website.

www.tax.gov.ae

Call Center 600599994